



ບົດຮຽນໂຮງຮຽນວັນອາທິດ ວັນອາທິດທີ 22 ຕຸລາ 2017 (10-22-2017)

ໂຊໂລໂມນ: ສະຕິປັນຍາທີ່ບໍ່ລົ້ມເຫລວໝົດໄປ

ຖ້າທ່ານສາມາດເປັນຜູ້ນຳຊ່ວຍຊາຍໃນພະແນກໃດພະແນກນຶ່ງ, ມັນຈະແມ່ນະະແນກໃດ?

ຈຸດສຳຄັນໃນບົດຮຽນ: ຊີວິດທີ່ເອົາພຣະຄຣິດເປັນສູນກາງເລືອກເອົາສະຕິປັນຍາຈາກພຣະເຈົ້າ, ບໍ່ພຽງແຕ່ຄວາມຮູ້.

ພຣະຄຳພີຕອບສນອງຕໍ່ຊີວິດ:

ແຕ່ລະວັນ, ພວກເຮົາສ່ວນຫຼາຍສາມາດຮູ້ແຈ້ງໃນເກືອບທຸກທິວຂີ້. ຮູບແບບການນອນຂອງອາດວາຣ໌ຄ (aardvark); ການທຳງານພາຍໃນຂອງຄາບົວເຣເຕີ(carburetor); ການຈັດຕຽມກະແຣມບຣູເລ(crème brulee); ຄວາມດຶງດູດຂອງໂລກມາກສ໌(Mars) ຂໍຂອບໃຈນຳ ອິນເຕີຣ໌ແນທ, ພວກເຮົາສາມາດສະສົມຄວາມຮູ້ພຽງພໍ ກ່ຽວກັບວິຊາໃດວິຊານຶ່ງດັ່ງກ່າວ ເພື່ອໃຫ້ມີການສົນທະນາທີ່ກະຕຸ້ນໃຈໃນຂະນະສັງສັນງານລ້ຽງອາຫານແລງ. ພວກເຮົາເຕັມລື້ນດ້ວຍຂໍ້ມູນທຸກປະເພດ, ແລະພວກເຮົາແລກປ່ຽນຄວາມຮູ້ຕໍ່ກັນແລະກັນຢູ່ສະເມີ. ທຸກໆວິນາທີຂອງແຕ່ລະວັນ, ທີກພັນທວິຕ (6,000 tweets) ໄດ້ສື່ສານ, ຫຼາຍກວ່າສີ່ໝື່ນຫາຂໍ້ມູນຈາກກູເກິ້ລ (>40,000 Google queries), ແລະຫຼາຍກວ່າສອງລ້ານຈົດໝາຍທາງອເລັກໂທຣນິກ(emails) ໄດ້ສື່ສານຫາກັນແລະກັນ.

ເວົ້າສັ້ນໆ, ພວກເຮົາລ່ອງລອຍຢູ່ໃນທະເລແຫ່ງຄວາມຮູ້ໃນຂະນະເວລາທີ່ກະເສືອກກະສິນທາຄວາມລອດຕາຍ ຈາກການກະທາຍສຳລັບສະຕິປັນຍາ. ຄວາມຮູ້ແລະສະຕິປັນຍາເປັນສອງສິ່ງທີ່ແຕກຕ່າງກັນ, ແລະສະຕິປັນຍາເປັນສິ່ງທີ່ມີຄ່າຢ່າງກວ່າລະຫວ່າງສອງຢ່າງນີ້.

ເໝືອນດັ່ງທີ່ພວກເຮົາຈະໄດ້ເຫັນໃນຊີວິດຂອງກະສັດໂຊໂລໂມນ, ການເພິ່ງພາໃນສະຕິປັນຍາຈາກພຣະເຈົ້າຈະຕ້ອງເປັນຫມູ່ຊາດທີ່ສອງສຳລັບພວກເຮົາເພື່ອວ່າຊີວິດຂອງເຮົາ, ບໍ່ພຽງແຕ່ສະຕິປັນຍາເທົ່ານັ້ນ, ສະທ້ອນໃຫ້ເຫັນວ່າພຣະອົງແມ່ນຜູ້ໃດ? ແລະແມ່ນຜູ້ໃດທີ່ພຣະອົງໄດ້ຊົງຮຽກເອີ້ນໃຫ້ພວກເຮົາເປັນ?

ພຣະຄຳພີກ່າວວ່າແນວໃດ? (ເບິ່ງຕາມທິວຂີ້ 1, 2, ແລະ3)

ການສຶກສາພຣະຄຳພີ

1. 1 ກະສັດ 3:3-9:

³ໂຊໂລໂມນຮັກພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າແລະຕິດຕາມຄຳສັ່ງສອນຂອງກະສັດດາວິດຜູ້ເປັນພໍ່ ແຕ່ວ່າເພິ່ນຍັງໄດ້ຖວາຍເຄື່ອງບູຊາແລະເຄື່ອງທອມຢູ່ຕາມແຫ່ນບູຊາເຊັ່ນດຽວ. ⁴ມື້ໜຶ່ງເຈົ້າຊີວິດໂຊໂລໂມນໄດ້ສະເດັດໄປເມືອງກິເບ ໂອນເພື່ອຖວາຍເຄື່ອງບູຊາຢູ່ທີ່ນັ້ນເພາະເປັນສະຖານທີ່ສູງສຸດທີ່ສຳຄັນທີ່ໂຊໂລໂມນໄດ້ເຜົາສັດພັນໂຕຖວາຍຢູ່ເທິງແຫ່ນບູຊານີ້ແລ້ວ. ⁵ຢູ່ທີ່ເມືອງກິເບ ໂອນໃນຕອນກາງຄືນພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຊົງປາກົດທາງຄວາມຝັນໃຫ້ໂຊໂລໂມນເຫັນ ແລະຊົງກ່າວວ່າ, “ເຈົ້າຕ້ອງການຫຍັງຈາກເຮົາ.” ⁶ໂຊໂລໂມນທູນຕອບວ່າ, “ພຣະອົງຊົງສະແດງຄວາມເມດຕາອັນຍິ່ງໃຫຍ່ແກ່ກະສັດດາວິດພໍ່ຂອງຂ້ານ້ອຍຜູ້ຮັບໃຊ້ຂອງພຣະອົງເມື່ອຄາວເພິ່ນດຳເນີນຊີວິດດ້ວຍຄວາມສັດຊື່ຍຸດຕິທັມແລະມີຈິດໃຈຊື່ຕົງຕໍ່ພຣະອົງພຣະອົງຊົງມີຄວາມກະຣຸນາອັນຍິ່ງໃຫຍ່ຕໍ່ເພິ່ນ ໂດຍຍິນຍອມໃຫ້ລູກຊາຍຂອງເພິ່ນຂຶ້ນນັ່ງເທິງບັນລັງໃນມື້ນີ້. ⁷ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຂອງຂ້ານ້ອຍດຽວນີ້ພຣະອົງຊົງໃຫ້ຂ້ານ້ອຍເປັນເຈົ້າຊີວິດແທນພໍ່ຂອງຂ້ານ້ອຍທັງທີ່ຂ້ານ້ອຍຍັງ

ໝູ່ມູ່ແລະບໍ່ມີຄວາມຊຳນິຊຳນານດ້ານການປົກຄອງ. ⁸ຂ້າໃຊ້ຂອງພຣະອົງໄດ້ໃຊ້ຊີວິດໃນທ່າມກາງໄພພິນທີ່ພຣະອົງ
ຊົງເລືອກໄວ້ເປັນຊົນຊາດໃຫຍ່ທີ່ມີຈຳນວນຄົນຫລວງຫລາຍຈົນບໍ່ອາດນັບໄດ້. ⁹ຂ້ານ້ອຍຢາກປົກຄອງໄພພິນຂອງພຣະ
ອົງຢ່າງຍຸດຕິທັມແລະຖືກຕ້ອງສະນັ້ນຂໍພຣະອົງຊົງປະທານຄວາມສລຽວສລາດໃຫ້ຂ້ານ້ອຍແຕ່ບໍ່ດັ່ງນັ້ນຂ້ານ້ອຍຈະບໍ່
ສາມາດປົກຄອງປະຊາຊົນຂອງພຣະອົງຈຳນວນຫລວງຫລາຍຢ່າງນີ້ໄດ້.

ໃນຂະນະທີ່ພວກເຮົາສຶກສາພຣະຄຳພີ 1 ກະສັດ, ພວກເຮົາເຫັນກະສັດໂຊໂລໂມນໄດ້ຖືກແຕ່ງຕັ້ງໃໝ່ໃຫ້ເປັນ
ພຣະອາຊາຂອງຊາວອິສຣາເອລ. ໂດຍການຊົງຮັບຕຳແໜ່ງນີ້, ພຣະອົງໄດ້ຊົງຕິດຕາມຮອຍພຣະບາດຂອງພຣະມະ
ຫາຣາຊາໃຫຍ່ທີ່ສຸດທີ່ຊາວປວງປະຊາໄດ້ເຄີຍຮູ້ເຫັນ. ພຣະອົງໄດ້ຮັບພຣະອາຊາບັນລັງທີ່ບິດາຂອງພຣະອົງໄດ້ຊົງນຳ
ພາສູ່ຈຸດສຸດຍອດຂອງຄວາມສິວິໄລ. ສິ່ງທັງໝົດນີ້ໄດ້ເກີດຂຶ້ນໃນເມື່ອໂຊໂລໂມນມີພຣະຊົນອາຍຸໜ້ອຍກວ່າ 20 ປີ.

ເວົ້າກ່ຽວກັບເຮືອງຄວາມກົດດັນ! ດັ່ງນັ້ນຊາວໝູ່ມູ່ວັຍລຸ່ນຈະເຮັດແນວໃດ? ໃນເມື່ອລາວມີບັນຫາຖ້ວມຫົວ?
ລາວຈະເຮັດແນວໃດໃນເມື່ອລາວສຳນຶກຮູ້ວ່າລາວບໍ່ສາມາດເອົາຊະນະການທ້າທາຍນັ້ນໄດ້? ໂຊໂລໂມນໄດ້ເຮັດ
ຄວາມຜິດຫຼາຍຢ່າງໃນຊີວິດຂອງເພິ່ນ, ແຕ່ໃນຂະນະນັ້ນລາວໄດ້ທຳສິ່ງທີ່ຖືກຕ້ອງ: **ລາວວົງວອນອະທິຖານ.**

ໃນວັຍໝູ່ມູ່ຂອງລາວ, ໂຊໂລໂມນໄດ້ຮູ້ເຖິງສິ່ງທີ່ມັກຈະຫລົບຫນີພວກເຮົານັ້ນຄື: ພວກເຮົາຂຶ້ນກັບ(ເພິ່ງພາ)
ພຣະເຈົ້າຢ່າງເດັດຂາດ, ຢ່າງສົມບູນ, ແລະຢ່າງຫຼີກເວັ້ນບໍ່ໄດ້. ພວກເຮົາສາມາດພະຍາຍາມໂນ້ມນ້າວໃຈຕົນເອງເຖິງ
ຄວາມສລາດ, ແລະປະສົບການຂອງພວກເຮົາ, ແຕ່ໃນທີ່ສຸດພວກເຮົາເປັນຄົນທີ່ອ່ອນເພັງແລະອ່ອນແອຊຶ່ງຈະມີຊີວິດ
ຢູ່ໄດ້ກໍດ້ວຍພຣະປະສົງແລະພຣະຄຸນຂອງພຣະເຈົ້າອົງພຣະຜູ້ສ້າງຂອງພວກເຮົາເທົ່ານັ້ນ.

ແທນທີ່ຈະຂໍຮ້ອງໃຫ້ພຣະເຈົ້າເອົາບັນຫາອຸປະສັກແລະການທ້າທາຍອອກໄປໃນຖານະເປັນກະສັດ, ໂຊໂລໂມນຂໍ
ຮ້ອງອະທິຖານທູນຂໍສະຕິບັນຍາແລະຄວາມສລາດເຫັນໄກໃນການຕໍ່ສູ້ຖ້າມກາງອຸປະສັກແລະການທ້າທາຍເຫຼົ່ານັ້ນ.

ແມ່ນຫຍັງຄືຄວາມແຕກຕ່າງລະຫວ່າງ ສະຕິບັນຍາ ແລະ ຄວາມຮູ້?

2. 1 ກະສັດ 3:10-14:

¹⁰⁻¹¹ຄຳຮ້ອງຂໍຂອງໂຊໂລໂມນພໍພຣະທັຍພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າພຣະອົງຈຶ່ງຊົງກ່າວວ່າ, “ຍ້ອນເຈົ້າບໍ່ໄດ້ຂໍຊີວິດຍືນຍາວ ບໍ່
ໄດ້ຂໍຄວາມຮັ່ງມີຫລືຂໍຊີວິດສັດຕູແຕ່ເຈົ້າໄດ້ທູນຂໍຄວາມສລຽວສລາດໃນການປົກຄອງ.¹² ເຮົາຈະໃຫ້ຕາມທີ່ເຈົ້າໄດ້ທູນ
ຂໍເຮົາຈະໃຫ້ເຈົ້າມີຄວາມຄິດສລຽວສລາດຢ່າງທີ່ບໍ່ມີໃຜເຄີຍມີມາກ່ອນແລະຈະບໍ່ມີໃຜມີຄືເຈົ້າອີກ. ¹³ສິ່ງທີ່ເຈົ້າບໍ່ໄດ້ຂໍ
ເຮົາກໍຈະເພີ່ມຕື່ມໃຫ້ແກ່ເຈົ້າເຊັ່ນຄວາມຮັ່ງມີ ແລະສ່ວນຮາສິຕລອດຊົ່ວຊີວິດຂອງເຈົ້າຊຶ່ງບໍ່ມີເຈົ້າຊີວິດອົງໃດມີຄືເຈົ້າ.
¹⁴ຖ້າວ່າເຈົ້າເຊື່ອຟັງເຮົາ ແລະຖືຮັກສາຂໍ້ບັນຍັດແລະຄຳສັ່ງຂອງເຮົາຄືດັ່ງດາວິດຜູ້ເປັນບິດາຂອງເຈົ້າໄດ້ປະຕິບັດມາ
ເຮົາຈະໃຫ້ເຈົ້າມີຊີວິດຍືນຍາວຢູ່ຕໍ່ໄປ.”

ຄວາມໜັກແໜ້ນຂອງຂໍ້ 10 ສົມຄວນຈະຢູ່ກັບພວກເຮົາ: ພຣະເຈົ້າຊົງພໍພຣະທັຍໃນຂໍ້ສເນີຂອງກະສັດໂຊໂລ
ໂມນ. ສິ່ງນຶ່ງກ່ຽວກັບສິ່ງທີ່ກະສັດໂຊໂລໂມນທູນຂໍ, ແລະວິທີການທີ່ພຣະອົງຂໍ ໄດ້ສຳຜັດນ້ຳພຣະທັຍພຣະເຈົ້າ.

ສາມຢ່າງທີ່ຍືນເປັນຈຸດເດັ່ນກ່ຽວກັບການທູນຂໍຂອງກະສັດໂຊໂລໂມນມີດັ່ງນີ້:

- **ຂໍ້ສເນີໄດ້ກະທຳດ້ວຍຄວາມຖ່ອມໃຈ.** ກະສັດໂຊໂລໂມນໄດ້ຊົງຮູ້ວ່າພຣະອົງບໍ່ສາມາດຮວບຮວມສະຕິປັນຍາທີ່ ຈຳເປັນຈະຕ້ອງໃຊ້ໃນວຽກງານທີ່ໄດ້ມອບໝາຍໃຫ້ນັ້ນ. ສະນັ້ນພຣະອົງຈຶ່ງມາຫາພຣະເຈົ້າດ້ວຍຄວາມຖ່ອມພຣະທັຍເພື່ອທູນຂໍຕໍ່ພຣະເຈົ້າ ໃນສິ່ງທີ່ພະອົງບໍ່ຊົງສາມາດກະທຳເພື່ອຕົນເອງ.
- **ຂໍ້ສເນີໄດ້ເຮັດໃຫ້ພຣະເຈົ້າຊົງເປັນໃຫຍ່.** ໃນຂະນະທີ່ກະສັດໂຊໂລໂມນຊົງຖ່ອມພຣະທັຍ, ພຣະເຈົ້າແລະພຣະອຳນາດຂອງພຣະອົງຊົງຖືກຍົກສູງຂຶ້ນ. ເມື່ອພວກເຮົາຍອມຮັບຄວາມບົກພ່ອງຂອງພວກເຮົາດ້ວຍຄວາມຖ່ອມໃຈ, ພວກເຮົາໃນຂະນະດຽວກັນໄດ້ຮັບຮູ້ຄວາມພໍພຽງຂອງພຣະເຈົ້າ. ເມື່ອພຣະອົງຊົງຕອບຄຳຂໍຮ້ອງຂອງພວກເຮົາ, ພວກເຮົາບໍ່ສາມາດປະກາດວ່າເປັນດ້ວຍຄວາມສລາດ, ອຳນາດ, ຫຼືສະຕິປັນຍາຂອງຕົນເອງ. ໃນສາຍຕາຂອງຊາວໂລກ, ພຣະເຈົ້າໄດ້ຊົງຖືກຍົກສູງ, ແລະສະແດງໃຫ້ເຫັນຄວາມຍິ່ງໃຫຍ່ເພາະ“ການທີ່ເຈົ້າມີຄຸນຈາກເຮົາກໍພໍສຳລັບເຈົ້າແລ້ວດ້ວຍວ່າຄວາມອ່ອນແອມີຢູ່ທີ່ໃດເດດຂອງເຮົາກໍມີຮີດຂຶ້ນເຕັມຂະນາດຢູ່ທີ່ນັ້ນ” (ເບິ່ງ 2 ກຣທ 12:9).
- **ຂໍ້ສເນີໄດ້ເຮັດເພື່ອປໂຍດຂອງຄົນອື່ນ.** ເມື່ອກະສັດໂຊໂລໂມນຊົງທູນຂໍສະຕິປັນຍາຈາກພຣະເຈົ້າ, ມັນເປັນຄວາມຈິງທີ່ພະອົງຊົງເປັນຜູ້ທີ່ໄດ້ຮັບພຣະພອນນັ້ນ. ມັນເປັນຄວາມຈິງເໝືອນກັນທີ່ພຣະອົງບໍ່ມີພຣະປະສົງທີ່ຈະຮັບພຣະພອນນັ້ນເພື່ອປໂຍດຂອງຕົນເອງ. ຊຸມຊົນທັງໝົດ ຫຼາຍກວ່ານັ້ນ ພ້ອມທີ່ຈະໄດ້ຮັບປໂຍດ.

ຜົນຮັບສຸດທ້າຍຂອງການອະທິຖານຂອງກະສັດໂຊໂລໂມນຄືການຊົງຕອບຄຳອະທິຖານຂອງພຣະເຈົ້າ. ທ່າທີໃນການອະທິຖານເຊັ່ນນັ້ນຂອງພວກເຮົາເປັນທັງການສະແດງອອກ ພ້ອມທັງເປັນໝາກຜົນຂອງສະຕິປັນຍາໃນຊີວິດຂອງເຮົາ.

ແມ່ນຫຍັງເຮັດໃຫ້ຄວາມຍ້ານກົວເປັນອຸປະສັກອັນໃຫຍ່ຫຼວງຂອງຄວາມເຊື່ອໄວ້ວາງໃຈໃນພຣະເຈົ້າ ?

3. 1 ກະສັດ 4:29-34:

²⁹ ແລະພຣະເຈົ້າໄດ້ປະທານໃຫ້ໂຊໂລໂມນມີສະຕິປັນຍາແລະຄວາມເຂົ້າໃຈຢ່າງລົ້ນທັງມີຈິດໃຈກວ້າງຂວາງດັ່ງເມັດຊາຍທີ່ຢູ່ແຄມຝັ່ງທະເລ ³⁰ ແລະສະຕິປັນຍາຂອງໂຊໂລໂມນກໍໃຫຍ່ກວ່າສະຕິປັນຍາທັງໝົດຂອງລູກຫລານຊາວຕາເວັນອອກແລະໃຫຍ່ກວ່າບັນດາສະຕິປັນຍາຂອງເອຍິບ ³¹ ແລະພຣະອົງມີສະຕິປັນຍາສລາດກວ່າຄົນທັງປວງ, ສລາດກວ່າເອທານຊາວເອັດຊະຣາແລະເຮມານການໂກນແລະດາດາ, ບັນດາລູກຊາຍຂອງມາໂຮນ; ແລະພຣະນາມຂອງພຣະອົງກໍຊຳລືໄປໃນທຸກປະຊາຊາດທີ່ຢູ່ອ້ອມຮອບ ³² ພຣະອົງກ່າວເປັນຄຳສຸພາສິດສາມພັນຂໍ້ແລະບົດເພງຂອງພຣະອົງກໍມີໜຶ່ງພັນທ້າຍ ³³ ພຣະອົງໄດ້ກ່າວເຖິງຕົ້ນໄມ້ຕັ້ງແຕ່ຕົ້ນແປກຊຶ່ງຢູ່ໃນເລບານອນຈົນຮອດຕົ້ນຫູສິບຊຶ່ງເກີດອອກມາຈາກກຳແພງ ພຣະອົງໄດ້ກ່າວເຖິງສັດປ່າທັງບັນດານົກ, ສັດເລືອຄານແລະປາ ³⁴ ແລະມີຄົນຈາກຊົນຊາດທັງຫລາຍທີ່ໄດ້ມາຟັງສະຕິປັນຍາຂອງໂຊໂລໂມນແລະມາຈາກບັນດາກະສັດແຫ່ງແຜ່ນດິນໂລກຜູ້ຊຶ່ງໄດ້ຍິນຂ່າວເຖິງສະຕິປັນຍາຂອງພຣະອົງ.

ສະຕິປັນຍາບໍ່ໄດ້ສຸດສິ້ນຢູ່ພຽງຜູ້ຮັບເທົ່ານັ້ນ. ແທນທີ່, ພຣະປະສົງຂອງອົງພຣະເຈົ້າຊົງຕ້ອງການໃຫ້ສະຕິປັນຍານັ້ນກະຈາຍໄປທົ່ວໄພພົນຂອງພຣະອົງເພື່ອຜົນປໂຍດຂອງຄົນອື່ນ. ພວກເຮົາໄດ້ເຫັນຫຼັກການຂອງການເຮັດວຽກໃນຂ້າງເທິງນີ້. ສະຕິປັນຍາພຣະພອນຂອງພຣະເຈົ້າບໍ່ໄດ້ຢຸດຢູ່ແຕ່ພຽງກະສັດໂຊໂລໂມນ; ຜົນປໂຍດຂອງມັນກະຈາຍໄປທົ່ວທຸກແຫ່ງຫີນໃນໂລກທີ່ພວກເຮົາຮູ້ຈັກ. ເວົ້າສັ້ນໆ, ພຣະເຈົ້າມີພຣະປະສົງໃຫ້ພຣະພອນຂອງພຣະອົງໄດ້ຖືກແບ່ງປັນ, ບໍ່ແມ່ນເອົາມາເກັບສະສົມໄວ້ລ້າງ.

ນີ້ແມ່ນອີກທາງໜຶ່ງຂອງສະຕິປັນຍາມີຄວາມແຕກຕ່າງຈາກຄວາມຮູ້. ໃນຂະນະທີ່ຄວາມຮູ້ສາມາດຮວບຮວມໄດ້ ໂດຍມີຂໍ້ມູນ ຫຼືສໍາລັບການຖືກຮັບຮູ້ວ່າເປັນຜູ້ຊ່ຽວຊານປະຈໍາຖິ່ນ(ເຈົ້າຖິ່ນ), ສະຕິປັນຍາມີໄວ້ເພື່ອປະຕິບັດແລະນໍາ ເອົາໄປໃຊ້ໃຫ້ເປັນປະໂຫຍດ.

ໃນທາງນີ້, ຄວາມແຕກຕ່າງລະຫວ່າງຄວາມຮູ້ແລະສະຕິປັນຍາ ປຽບເໝືອນຄວາມແຕກຕ່າງລະຫວ່າງນັກກ້າມ (bodybuilder) ແລະ ຄົນຕັດໄມ້(lumberjack). ນັກກ້າມແລະຄົນຕັດໄມ້ທັງສອງເປັນຄົນທີ່ແຂງແຮງ. ທັງສອງເປັນ ຜູ້ທີ່ສ້າງກ້າມເນື້ອ. ນັກກ້າມສ້າງກ້າມເນື້ອເພື່ອໄວ້ອວດອ້າງຜູ້ຊົມເທົ່ານັ້ນ. ຄົນຕັດໄມ້ສ້າງກ້າມເນື້ອເພື່ອຈຸດປະສົງ ເອົາໄວ້ໃຊ້ງານເພື່ອໃຫ້ສໍາເລັດ. ສະຕິປັນຍາຈະມີປະໂຫຍດແຕ່ພຽງເລັກນ້ອຍ ຈົນກວ່າມັນຈະຖືກນໍາເອົາໄປໃຊ້ໃນວິທີ ທາງການດໍາລົງຊີວິດປະຈໍາວັນ.

ພຣະເຈົ້າໄດ້ຊົງປະທານສະຕິປັນຍາແກ່ພວກເຮົາເພື່ອພຣະປະສົງໃຫ້ພວກເຮົາແບ່ງປັນກັນກັບ ໂລກນີ້. ໝູ່ເພື່ອນ ຂອງພວກເຮົາ, ບ້ານໃກ້ເຮືອນຄຽງ, ແລະຊຸມຊົນທັງໝົດໄດ້ຮັບຜົນປະໂຫຍດຮ່ວມກັນ ໃນເມື່ອພວກເຮົາຕັດສິນໃຈເລືອກ ເອົາພຣະເຢຊູເປັນສູນກາງ ໃນການສແວງຫາສະຕິປັນຍານັ້ນໃນແຕ່ລະວັນ.

ມີວິທີປະຕິບັດແນວໃດ ເພື່ອສື່ສານສະຕິປັນຍາຈາກພຣະເຈົ້າ ໃນແງ່ທາງບວກ?

ນໍາໃຊ້ໃນຊີວິດ

ມີບາດກ້າວແນວໃດທີ່ທ່ານຈະຕ້ອງເຮັດໃນອາທິດນີ້ເພື່ອສແວງຫາສະຕິປັນຍາຈາກພຣະເຈົ້າ? ຈົ່ງພິຈາລະນາເບິ່ງຄໍາ ແນະນໍາຂ້າງລຸ່ມນີ້:

- **ອ່ານ.** ສະຕິປັນຍາທີ່ແທ້ຈິງໄດ້ພົບພໍ້ຈາກການອ່ານພຣະຄໍາພຣະເຈົ້າ. ໃຫ້ຕັດສິນໃຈອ່ານພຣະຄໍາພິສູພາສິດ ໃຫ້ໄດ້ນຶ່ງບົດແຕ່ລະວັນໃນເດືອນນີ້.
- **ຈົດຈໍາ.** ຈື່ໄວ້ໃນໃຈພຣະຄໍາພິສູພາສິດ ບົດທີ 9 ຂໍ້ 10, ສຸພາສິດຂຽນໂດຍກະສັດໂຊໂລໂມນ: “ຄວາມຍາກ ເກງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າເປັນຈຸດເລີ່ມຕົ້ນຂອງສະຕິປັນຍາແລະການຮູ້ຈັກພຣະອົງຜູ້ບໍ່ຮູ້ສຸດກໍເປັນຄວາມເຂົ້າໃຈ”.
- **ພົບກັນ.** ແມ່ນໃຜທີ່ມີສະຕິປັນຍາທີ່ທ່ານອາດຈະໄດ້ຮັບຜົນປະໂຫຍດຈາກລາວ? ຕິດຕໍ່ນັດພົບຄົນຜູ້ນັ້ນເພື່ອທ່ານ ຈະໄດ້ຮຽນຮູ້ຈາກເພິ່ນ. ຫລືນີກເຖິງໃຜຜູ້ໜຶ່ງຊຶ່ງອາດຈະໄດ້ຮັບຜົນປະໂຫຍດຈາກສະຕິປັນຍາທີ່ພຣະເຈົ້າໄດ້ຊົງ ມອບໃຫ້ທ່ານນັ້ນ.

ແມ່ນແລ້ວ, ຄວາມຮູ້ມີຢູ່ທີ່ນັ້ນ ຫຼາຍເກີນກວ່າຂ້ອຍແລະເຈົ້າຈະໃຊ້ມັນແນວໃດ. ແຕ່ໃນຂະນະທີ່ຄວາມຮູ້ອາດຈະເພີ່ມ ຄວາມສໍາຄັນແລະຊື່ສຽງຂອງທ່ານ, ສະຕິປັນຍານັ້ນມີຄຸນຄ່າຫຼາຍກວ່າທອງຄໍາ. ຈົ່ງອະທິຖານທູນຂໍສະຕິປັນຍາດ້ວຍ ຄວາມຖອມໃຈ: ເຊື່ອແລະວາງໃຈໃນການຕອບຄໍາອະທິຖານດ້ວຍນໍ້າພຣະທັຍອັນກວ້າງຂວາງຂອງພຣະອົງ.

ອຸປຸຸມ ໂດຍລາວຊາວເທີນບັບຕິສສັມພັນ www.lsb.org ໂດຍSSK